Diploma in Pre-University Studies

大學先修文憑



(Qualifications Framework: Level 3)

(資歷架構:第三級)

One Year Full-Time 一年全日制



持續進修基金課程 Continuing Education Fund programme





HONG KONG ADVENTIST COLLEGE

香港三育書院

非牟利教育機構 ED/28221 Non-Profit Making Education Institution

# Diploma in Pre-University Studies 大學先修文憑

(Qualifications Framework: Level 3)

(資歷架構:第三級)





### The Programme 課程簡介

The Diploma in Pre-University Studies is a one-year locally accredited programme designed for students who are interested in university education. The main purpose of this diploma is to equip students with academic skills for Associate Degrees & Higher Diplomas, and possible future university studies. Through a year of study, students are academically and professionally prepared in English, Mathematics and possible electives in Social Science, Computer, Health Science, Psychology, and Business.

大學先修文憑是為期一年的本地認證課程,專 為對大學教育感興趣的學生而設計。課程的 主要目的是讓學生掌握副學士學位和高級文憑 課程的學術技能,以及準備未來的大學升學。 通過一年的學習,學生會在英語、數學和選修 課:社會科學、電腦學、健康科學、心理學和 商業等範疇做好學術及專業準備。

# Programme Objectives 課程



To improve students' personal and academic preparation for university;

提高學生對大學學習的個人能力和學術準備

2

To increase students' confidence in utilizing basic communication skills;

提高學生運用基本英語溝通技巧的信心

To furnish students with a broad background and discipline in specific knowledge areas; 培養學生廣泛的知識背景和特定的知識領域

To advance students' development of Christian moral, ethical, and social responsibilities toward society. 促進學生在基督教道德、倫理和社會責任方面的發展

#### Course Details 課程詳情

Core Modules:	业修科目:	Credits 學分
Academic English (I, II, III)	英語 (I, II,III)	6 - 12
Mathematics Competencies (I, II, III)	數學 (I, II, III)	3 - 6
Healthy Living	健康生活	3
Life Skills (I, II)	生活通識 (I, II)	4
		3
Asian Religions and Christianity	亞洲宗教與基督教	Credits
Elective Modules (one for each semester):	選修科目(每個學期一科):	Credits 學分
		=374==
Elective Modules (one for each semester):	選修科目(每個學期一科):	=374==
Elective Modules (one for each semester):  Creative and Performance Art	選修科目(每個學期一科):	Credits 學分 3 3
Elective Modules (one for each semester):  Creative and Performance Art Introduction to Information Technology	選修科目(每個學期一科):  創意及表演藝術 資訊科技概論	等分 3 3
Creative and Performance Art Introduction to Information Technology Applied Psychosocial Aspects of Health Care	選修科目(每個學期一科) & 創意及表演藝術 資訊科技概論 應用社會心理的醫療保健	<b>學分</b> 3



1. After graduating from Diploma in Pre-University Studies with a GPA 2.50 or above, students are eligible to apply for admission to Andrews University (AU) Bachelor degree programmes. Students who follow the AU track, may receive up to 15 AU credits.

修畢課程並獲得GPA 2.50或以上成績,學生便符合資格申請升讀 Andrews University (AU)學士學位課程。而選擇升讀 AU 的學生更可能會獲得最多15個AU學分。

2. Graduates are also eligible to apply for admission to sub-degree programmes (eligibility subject to individual institutions' admission requirements).

畢業生亦有資格申請入讀副學位或高級文憑課程(資格須視個別院校的入學要求而定)。

## Admission Requirement 入學要求

- Completion of Secondary 6; or 完成新高中中六課程;或
- Equivalent qualifications
   其他同等學歷



#### Government Loan 政府貸款計劃

Eligible to apply for Extended Non-Means Tested Loan Scheme (ENLS)
學費可申請擴展的「免入息審查貸款計劃」

### Continuing Education Fund Programme 持續進修基金課程

This course has been included in the list of reimbursable courses under Continuing Education Fund

本課程已加入持續進修基金可獲發還款項課程名單内

This course is recognised under the Qualifications Framework(QF Level [3]) 本課程在資歷架構下獲得認可(資歷架構第 [3]級)



## Contact Information 聯絡資料

Telephone 電話 : (852) 2719-1668

WhatsApp: (852) 5499-1663

**電郵**: info@hkac.edu

Website 網頁: www.hkac.edu/www.andrews.edu

Facebook : www.facebook.com/HongKongAdventistCollege

Address 地址: 1111 Clear Water Bay Road, Sai Kung, New Territories, Hong Kong

香港新界西貢清水灣道1111號

